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DAGSORDEN / referat 

NR. 1 Kl. 17.00 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Velkomst og præsentation 

Indhold o Godkendelse af dagsorden 

o Godkendelse af referat fra sidste møde 

o Punkter til evt. 

Referat Punkt 9 bliver til punkt 4, som udsættes til næste møde, hvor SFO forældrerådet 

geninviteres. 

Referatet er godkendt 

Et medlem af skolebestyrelsen fratræder skolebestyrelsen – punktet kan drøftes 

under eventuelt. 

 

 

NR. 2 Kl. 17.05 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Præsentationsrunde 

Indhold Velkommen til Gitte. Præsentation af bestyrelsens medlemmer. 

Referat 
 De enkelte medlemmer præsenterer sig kort.  
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Gitte har fået en rigtig god modtagelse og start på skolen. Hun har inviteret alle 

medarbejdere til et ”kaffemøde” for at lære de enkelte medarbejdere at kende 

og høre mere om skolens kultur.  

Gitte er optaget af fællesskaber på tværs af hele skolen og elevinddragelse.  

Gitte har en baggrund som lærer og har derfra været pædagogisk 

leder/viceskoleleder på flere skoler. Hun kommer senest fra en konsulent stilling, 

hvor fokus har været på hvordan vi kan følge elevernes progression. 

Gitte bor selv i Aarhus og har søgt Malling på grund af dens beliggenhed i et 

mindre lokalsamfund. 
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NR. 3 Kl. 17.15 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Bestyrelsens prioriteter 

Indhold Formanden orienterer kort om bestyrelsens fokusområder i indeværende år, 

herunder (1) fokus på trivsel, (2) fokus på teknologi – og hvordan det påvirker trivsel 

og læring, (3) en mere synlig bestyrelse, (4) anerkendelse af medarbejdere samt (5) 

et mere struktureret tilsyn med (og revision af) principper. Vi har også nedsat et 

fondsudvalg, som venter på det rette projekt.  

Desuden har vi i samarbejde med ledelsen nogle ”skal-opgaver”, som er blevet 

udsat længe: Værdiregelsæt, Ordensregler og Undervisningsmiljøvurdering 

Andre emner, som vi ikke når at følge op på i dag: inklusion, trivselsmåling, elevtal, 

trafik politik 

Referat Uddybende: 

Bestyrelsen er optaget af elevernes trivsel og har haft tradition for at afholde et 

dialogmøde med forældrerepræsentanter. Det har år været erstattet af det fælles 

arrangement den 16. november for personale og forældre om digital dannelse. 

Bestyrelsen har været med på forældremøder i overgangene årgange og solgt 

kaffe til markedsdagen for at være mere synlige.  

De gamle principper er under revidering og bliver sat op i et nyt og mere ensartet 

format. 

Der er et udvalg, der er klar til at søge fonde – vigtigt at skolen medtænker dette 

når der bevilges penge til projekter, da der ofte er et medfinansieringskrav ved 

fondsansøgninger.  

Bestyrelsen har stort fokus på at værdiregelsættet og ordensregler kommer på 

dagsordenen og bliver færdiggjort. 

 

 

 

NR. 4 Kl. 17.20 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Møde med SFO-forældrerådet 

Indhold SFO-forældrerådet medbringer udkast til samarbejdsaftale, som vi drøfter. Se bilag. 

Referat Udsættes og erstattes af punkt 9 

 

 

NR. 5 Kl. 17.40 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Udvalget 

Overskrift Opdatering af Princip for SFO’ens virksomhed 

Indhold Malene K. og Lisa har lagt princippet over i det nye format. Men spørgsmålet er, 

om vi skal lade os inspirere yderligere af Skole & Forældres forslag til samme 

princip. Se bilag. 
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Referat Princippet er gennemgået og drøftet på mødet. Princippet revideres og 

medtages til næste møde til endelig godkendelse. 

 

 

NR. 6 Kl. 17.55 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Evaluering af debataftenen ”Børns digitale liv”  

Indhold Vi evaluerer debataftenen den 16/11 med Stine Liv Johansen som oplægsholder. 

Se bilag. 

Referat Ros fra flere forældre for at tage fat i emnet. Nogle har dog givet udtryk for at de 

godt kunne tænke sig, at oplægget havde været mere konkret, andre havde stor 

ros til emnet.  

Nogle fra personalet havde forventet noget andet og mere praksisnært.  

Programmet blev meget komprimeret, da Stine Liv havde for meget på hjerte til 

for kort tid.  

Der var aftalt på forhånd, at aftenen skulle handle om børns trivsel og digitale liv 

generelt fremfor kun på skolen – det var måske ikke godt nok forventningsafstemt 

ift. invitationen? 

Der er forskellige vinkler i bestyrelsen ift. oplægget; 

- Godt at det var baseret på forskning og nuancering af emnet 

- Passede hendes forskning med virkeligheden? Der er andre vinkler. 

- Godt med dialogen i klasserne  

 

Det var første skridt på vejen - godt med fælles viden og nu er emnet sat på 

dagsordenen.  

Bestyrelsen og skolen har fortsat en opgave ift. digital dannelse; Hvad er næste 

bedste skridt – hvad gør vi i skoleregi? Vi arbejder videre med det i punkt 7. 

 

PAUSE 

 

NR. 7 Kl. 18.15 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Tilsyn med Principper for digital dannelse  

Indhold Bestyrelsen har stillet følgende spørgsmål til ledelsen som tilsyn med principperne 

for digital dannelse:  

1. Er der truffet en central beslutning om, hvordan Malling Skole skal 

undervise i/forholde sig til digital dannelse? 

2. Hvor mange medarbejdere har styrket sine kompetencer inden for digital 

dannelse eller teknologiforståelse? Og hvordan er den viden blevet delt 

med resten af medarbejderne? 

3. Hvilke klasser har haft temaet Digital dannelse på dagsordenen inden for 

det seneste år (enten i undervisningen eller på et forældremøde)? Og 

hvad konkret er der talt om?  
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Vi kan også drøfte om principperne skal opdateres, herunder forskellen på digital 

dannelse og teknologiforståelse. Se bilag. 

Referat Ledelsen har fulgt op på debataftenen, drøftelser af leveregler og 

undervisningsforløb samt forældreinddragelse i personalegrupperne. 

Gitte giver forskellige nedslag i de indsatser der er og har været i indeværende år i 

undervisningen, på forældremøder samt ift. kompetenceudvikling.  

Der undersøges aktuelt om materiale fra Center for digital dannelse, som har 

forløb for alle klassetrin, er en mulighed.  

Der suppleres med materialer fra Red barnet og Børns vilkår. 

Der opfordres til, at der som opfølgning på dialogaftenen informeres og 

kommunikeres ud til forældre om det arbejde, som allerede laves på skolerne og 

de ting som er sat i gang.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe til at revidere princippet for digital dannelse, 

herunder hvordan kan vi teknologiforståelse indtænkes 

Arbejdsgruppen består af Gitte, elevrepræsentanter, Malene, og Lisa og evt. kan 

Gry, Anders eller Michael inviteres med. 

 

 

NR. 8 Kl. 18.45 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Gitte 

Overskrift Udvikling af værdiregelsæt for Malling Skole  

Indhold Gitte orienterer om den planlagte proces for at udarbejde det lovpligtige 

værdiregelsæt. 

Referat Gitte præsenterer en køreplan for drøftelse og udarbejdelse af ordens- og 

værdiregelsæt med inddragelse af MED udvalget/personalet, elever 

skolebestyrelsen. Planen er godkendt af bestyrelsen. 

Endvidere arbejdes der på at uddanne en undervisningsmiljørepræsentant fra 

eleverne.  

 

 

 

NR. 9 Kl. 18.55 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Gitte 

Overskrift Timefordelingsplan 

Indhold Gitte orienterer om revideret timefordelingsplan. 

Referat Skolen er blevet opmærksom på, at der mangler nogle fagfaglige timer på de 

fleste årgange. Eleverne i indskolingen får ikke flere lektioner om ugen, da den 

understøttende undervisning konverteres til fagfaglige fag. For mellemtrin eller 

udskoling får årgangene mellem 1 og 3 lektioner mere om ugen fra og med uge 3.  

Der har været samarbejde med de forskellige teams på årgangene, som har 

været med til at pege på løsninger, så timerne løses af kendte voksne.  
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Forældre orienteres snarest.  

Der spørges ind til, om der på sigt kan justeres på skoledagens længde ved at 

justere pauserne. Gitte undersøger mulighederne ift. det kommende skoleår. 

 

 

NR. 11 Kl. 19.05 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Information om skolens drift 

Indhold 1. Administration og ledelse 

2. Medarbejderne 

3. Eleverne 

4. Forældrene 

Referat 
Ad. 1:  

Der er opslået en ekstra stilling i SFO grundet øget børnetal.  

Der afgives høringssvar fra Med udvalget ift. omorganisering af de administrative 

fællesskaber. 

Ad. 2:  

Der har været meget sygdom blandt børnene, en del af personalet har også 

været ramt.  

Det har været en rigtig god klippedag med masser af liv og stor tilslutning.  

Ad. 3:  

Elevrådet kårer de bedste udsmykninger på skolen efter juleklippedagen indenfor 

forskellige kategorier.  

Det har endnu ikke været muligt at etablere et elevkøkken pga. sikkerhed og 

rengøring – elevrådet arbejder videre med muligheder.  

Ad. 4:  

Morten har skrevet et kort høringssvar vedr. omorganiseringen af de administrative 

fællesskaber.  

En del af bestyrelsen deltog i en temaaften for bestyrelser. 

 

 

NR. 12 Kl. 19.20 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Næste møde 

Indhold Fra årshjulet: Opfølgning på arbejdet med skoleudbygning + Budgetmæssige 

prioriteringer. 

Andre emner, som vi ikke nåede at følge op på i dag: inklusion, trivselsmåling, 

elevtal, trafik politik 

Referat 
 Skoleudbygning er ikke aktuelt på dagsordenen og udgår derfor 

 

Punkter til næste møde 

SFO-forældreråd inviteres vedr. samarbejdsaftalen 

Budgetmæssige prioriteringer 

Inklusion 

Elevtal 

Trivselsmålinger 

Trafik politik 



Skolebestyrelsesmøde 

 

Trivsel generelt på Malling skole 

Meddelelsesbogen 

 

 

 

 

NR. 13 Kl. 19.25 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Evt. 

Indhold Malene Lundgren er udtrådt af bestyrelsen 

Referat Morten har kontakt til de to suppleanter, som aktuelt er valgt. 

 

 


